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Vragen van de leden Van Aalst en Fritsma (beiden PVV) aan de 
Staatssecretarissen van Infrastructuur en Waterstaat en van Justitie en 
Veiligheid over de speciale asielbus in Ter Apel (ingezonden 13 mei 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Kaartjes voor speciale asielbus Ter Apel 
goedkoper dan ov-chipkaart»?1 

Vraag 2
Kunt u uitleggen waarom dit asieltuig dat bussen onveilig maakt en 
chauffeurs aanvalt minder hoeft te betalen dan de gewone Nederlander voor 
een busrit? 

Vraag 3
Waarom denkt u dat dit asieltuig nu ineens wel voor deze Harbers-
kortingkaartjes gaat betalen? Waar komt dat geld vandaan? 

Vraag 4
Is deze bus vandalismeproof of mag de belastingbetaler straks opdraaien 
voor de schade aan deze bus? 

Vraag 5
Aangezien de beveiliger niet mee gaat op de bus, wie garandeert nu de 
veiligheid van de chauffeur? 

Vraag 6
Kunt u toezeggen dit tuig dat bussen onveilig maakt en personeel aanvalt zo 
snel mogelijk uit Nederland te verwijderen in plaats van ze hier te pamperen 
en om vervolgens een totale asielstop in te stellen?

1 https://wnl.tv/2019/05/09/kaartjes-voor-speciale-asielbus-ter-apel-goedkoper-dan-ov-chipkaart/
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